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   Incheiat astăzi 28.09.2021  în şedinţa ordinară a Consiliului local al comunei Mioarele , 

convocat în conformitate cu prevederile art.133, alin.1 din Ordonanţa de urgenţă a Guvernului 

nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, prin Dispoziţia 

primarului nr.78/21.09.2021. 

      Sedinta se desfasoara la sediul primariei Mioarele , cu respectarea masurilor legale care se 

aplica pe durata starii de alerta , in vederea prevenirii si combaterii efectelor pandemiei de 

COVID -19 ; 

 In urma prezentei  facuta de doamna secretar Balan Raluca  la şedinţă participă  toți cei 11 

consilieri locali în funcţie.  

La şedinţă mai participă: -domnul Sucu Gheorghe  –primarul comunei Mioarele   , domnul 

consilier personal cabinet primar , Deca Ion şi doamna Balan Raluca Ana -secretarul general al 

comunei Mioarele ; 

- Invitata –doamna consilier superior Pirnuta Steliana  

       Domnul presedinte de sedinta Grecu Eduard  , prezinta proiectul ordinii de zi : 

         1. Aprobarea procesului verbal al ședinței anterioare a Consiliului Local al 
comunei Mioarele ,jud Arges . 

 
2.  Proiect de hotărâre  cu privire la rectificarea bugetara  
             Inițiator:  Sucu Gheorghe– primar; 

 
             3. Proiect privind actualizarea Regulamentului de organizare si functionare al 
compartimentului de asistenta sociala din cadrul primariei Mioarele 

                   Inițiator:  Sucu Gheorghe  – primar; 

             4.    Proiect de Hotărâre privind avizarea Strategiei de contractare, a Studiului de 
fundamentare, a Studiului de oportunitate, a Regulamentului serviciului și a Documentației 
de atribuire pentru delegarea prin concesiune a gestiunii activității de colectare separată și 
transport separat al deşeurilor municipale, operarea Stației de transfer Câmpulung, 
sortarea și compostarea deșeurilor municipale, în Zona Câmpulung, județul Argeș 

 
                                                                                                      Initiator : Sucu Gheorghe – primar  

5. Proiect de hotarare privind aprobarea Nomenclatorului stradal  al comunei 
Mioarele                                                                                                           
            Initiator : Sucu Gheorghe - primar 

                                                     
6. Diverse probleme supuse atenției Consiliului Local 
 

        Se supune la vot proiectul  ordinii de zi ,care a fost aprobat cu 11 voturi pentru . 
Se trece la punctul 1 al ordinii de zi: Aprobarea procesului –verbal  al şedinţei ordinare 

a Consiliului local al comunei Mioarele  din data de  23.08.2021. 
- Domnul presedinte de sedinta Grecu Eduard da citire procesului verbal de sedinta -Nu 

sunt obiectiuni ,  
Nefiind probleme  se supune la vot aprobarea Procesului –verbal  al şedinţei ordinare a 

Consiliului local al comunei Mioarele din data de  23.08.2021  care a fost aprobat cu 11 voturi-

pentru. 

 
 
 



Se trece la punctul 2 al ordinii de zi 
  Proiect de hotărâre  cu privire la rectificarea bugetara  
             Inițiator:  Sucu Gheorghe– primar; 

             

Comisia de specialitate nr.1  a avizat favorabil proiectul de hotărâre cu unanimitate. 

Comisia de specialitate nr.2  a avizat favorabil proiectul de hotărâre cu unanimitate 

Comisia de specialitate nr 3 a avizat favorabil proiectul de hotarare cu unanimitate  

 Domnul presedinte de sedinta Grecu Eduard da cuvantul doamnei contabil Pirnuta Steliana 

care raspunde punctual si explica rectificarea bugetara : 

_ D na Pirnuta - Conform deciziei 7/16.09.2021  ni s au diminuat din bugetul de venituri 

suma de 9000 lei , am diminuat cheltuielile de personal , bunuri si servicii. Am mai luat si de la 

cursurile de formare profesionala. 

D nul Postoaca : - Aceste cursuri pot fi facute on line , fara deplasare fizica si costa mai putin  

Dna Pirnuta _ Tin sa precizez ca rectificarea s a facut conform unei formule de calcul 

raportat la numarul de locuitori ai comunei  

 Nemaifiind discutii si nici intrebari se supune la vot . 

   Hotararea nr 28  se adopta cu 11 voturi pentru ; 

    Se trece la punctul 3 al ordinii de zi : 
3.Proiect privind actualizarea Regulamentului de organizare si functionare al 
compartimentului de asistenta sociala din cadrul primariei Mioarele 

Comisia de specialitate nr.1  a avizat favorabil proiectul de hotărâre cu unanimitate. 

Comisia de specialitate nr.2  a avizat favorabil proiectul de hotărâre cu unanimitate 

Comisia de specialitate nr 3 a avizat favorabil proiectul de hoatare cu unanimitate  

 

       Domnul Grecu Eduard  presedintele de sedinta citeste Regulamentul organizare si functionare 

al compartimentului de asistenta sociala din cadrul primariei Mioarele 

si referatul de aprobare . 

D nul primar : Avem foarte multe persoane cu handicap la nivelul comunei  , trebuie sa se faca 

anchete sociale mai riguroase in ceea ce i privesc pe insotitorii acestora , si sa faca raport pe ceea 

ce se gaseste la fata locului . Trebuie sa ne asiguram ca insotitorii persoanelor cu handicap isi fac 

treaba . daca nu, exista sanctiuni  

D nul Grecu Eduard - Trebuia facuta treaba asta de mult , sunt foarte multi . 

D nul primar : Se va face de acum inainte si vom fi atenti ca insotitorii sa fie controlati inopinant  

, sa si faca treaba bine. Gradul de handicap se stabileste prin decizie medicala  cu sau fara 

insotitor , noi prin lege trebuie sa angajam in limita locurilor prevazute in buget insotitori 

persoanelor cu handicap grrav , nedeplasabile , la pat , astfel insotitorii trebuie controlati nu sa 

neglijeze persoanele cu handicap   

  Nemaifiind discutii se supune la vot . 

Hotararea nr 29  a fost votata cu 11 voturi pentru 

Se trece la punctul 4 al ordinii de zi : 
 

4.    Proiect de Hotărâre privind avizarea Strategiei de contractare, a Studiului de 
fundamentare, a Studiului de oportunitate, a Regulamentului serviciului și a Documentației 
de atribuire pentru delegarea prin concesiune a gestiunii activității de colectare separată și 
transport separat al deşeurilor municipale, operarea Stației de transfer Câmpulung, 
sortarea și compostarea deșeurilor municipale, în Zona Câmpulung, județul Argeș 

                                                                           initiator Primar Sucu Gheorghe  
 

       Comisia de specialitate nr.1  a avizat favorabil proiectul de hotărâre cu unanimitate. 

       Comisia de specialitate nr.2  a avizat favorabil proiectul de hotărâre cu unanimitate 

       Comisia de specialitate nr 3 a avizat favorabil proiectul de hotarare cu unanimitate  
 

 

 

Domnul presedinte de sedinta: Grecu Eduard citeste referatul de aprobare si proiectul de hotarare  



Domnul Postoaca : Trebuie facuta pentru ca amenzile sunt foarte mari . Uniunea Europeana pune 

accent pe adunarea selectiva a deseurilor . Dar si transportul sa fie selectiv . 

Sa nu mareasca tarifele . 

Domnul Grecu :_ Sa se faca selectiv si transportul..  

Se supune la vot , hotararea nr 30 , a fost aprobata cu 11 voturi pentru . 

  5. Se trece la punctul 5 al ordinii de zi 
 

Proiect de hotarare privind aprobarea Nomenclatorului stradal  al comunei Mioarele                    
                                      Inițiator:  Sucu Gheorghe  – primar; 

Comisia de specialitate nr.1  a avizat favorabil proiectul de hotărâre cu unanimitate. 

Comisia de specialitate nr.2  a avizat favorabil proiectul de hotărâre cu unanimitate 

Comisia de specialitate nr 3 a avizat favorabil proiectul de hoatare cu unanimitate  

Dl Grecu da citire proiectului de hotarare si a referatului de aprobare . 

Dl Deca : Se suprapun denumirile la strazile unde au fost proiecte ..adica Mioarele 1 , 

Mioarele 2 , Va propun sa ramana si aceste denumiri in paranteza dar strada sa se numeasca ca si 

pana acum asa cum o stiu locuitorii satelor . 

Dl Jinga : Da ,asa e..cum le identificam?? ..eu stiu cum erau denumirile vechi , cetatenii la fel 

, nu putem face modicari ci doar sa adaugam noile denumiri in paranteza . 

D nul Primar : Trebuie sa facem cadastrele si ne trebuie nomenclatorul stradal . ne punem de 

comun acord si raman ambele denumiri acolo unde este cazul . 

    Nemaifiind alte probleme se supune la vot . Hotararea nr 31  a fost votata cu 11 voturi pentru    

 Alte probleme supuse atenției Consiliului Local 
 
-Doamna secretar aduce la cunostiinta despre adresa scolii Mioarele,  nr 3385/09.09.2021 prin 

care se cere nominalizarea in consiliul de administratie al scolii  a unui reprezentant al Consiliului 

local si a unui reprezentant al Primarului . 

Domnul Deca propune ca domnul consilier Zipis Ion sa fie in continuare reprezentant al 

Consiliului local . Domnul Zipis Ion este de acord.  

Domnul primar propune pe domnul viceprimar Iosif Ion ca reprezentant al primarului  .Domnul 

viceprimar este de acord. 

Doamna secretar prezinta cererea domnului Olteanu Marian , pentru acordarea unui ajutor de 

inmormantare pentru def Olteanu Iosif .  

Se supune la vot , acordarea ajutorului de inmormantare  in cuantum de 700 lei . 

De asemenea doamna secretar aduce la cunostinta cererea nr 3396/10.09.2021  domnului 

Cojocaru V Gheorghe , pentru acordarea unei indemnizatii pentru persoanele cu handicap , in 

baza dosarului medical  si in urma obtinerii certificatului de incadrare in grad de handicap nr 

3533/20.08.2021 , anexa la cerere . 

 Se aproba cu unanimitate de voturi . 

Domnul Iosif Gheorghe : Domnule primar , la un an de la alegeri va rog ca in sedinta viitoare sa 

prezentati un raport al activitatii dumneavoastra .  

De asemenea vreau o copie dupa p.v. al sedintei trecute . 

Vrem si noi ca doamna contabila sa ne prezinte raportul de control al Curtii de Conturi . 

D nul primar ;  Da , data viitoare o sa va prezint un raport de activitate . 

D nul Iosif : Cum ati gestionat banii pentru ziua comunei , s au ajuns ? 

D nul Primar : Dna contabila , va rog sa i raspundeti domnului Iosif pentru ca sunteti in masura . 

D na contabila ;  Au fost prevazuti in buget pentru activitati culturale suma de 150 mil lei , din 

care am cheltuit pentru " FIII SATULUI ",  suma de 8000 lei . deci au mai ramas bani  poate si 

pentru Focul lui Sumedru ..sau alte activitati , dar in situatia actuala nu se stie . 

D nul primar : Nu stim nimic , deocamdata , sa vedem situatia pandemica . 

D nul Postoaca : La scoala ati rezolvat ? 

D nul primar: Da , sala de sport e in renovare , e aproape gata . 
 

 

 

 



Nemaifiind discutii domnul presedinte de sedinta Grecu Eduard declara sedinta inchisa la orele 

19,00 . 

Drept pentru care am încheiat prezentul proces verbal. 

  

  

Preşedinte de şedinţă, 
                       Grecu Eduard  

 

 

                   Întocmit, 
Secretar general al comunei  

                                                                                           Balan Raluca Ana  
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 


